
Protokół nr XI/2025 
z sesji Rady Powiatu Chodzieskiego, 

która odbyła się w dniu 25 lutego 2025 r. 
w Młodzieżowym Domu Kultury w Chodzieży

Obrady XI sesji Rady Powiatu Chodzieskiego rozpoczęto w dniu 25 lutego 2025 r. o godz. 
12:00. 
W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych. 
Obecni byli: 
1. Bartosz Burzyński
2. Kinga Buszkiewicz
3. Emil Gursz
4. Julian Hermaszczuk
5. Magdalena Jankowska
6. Mirosław Juraszek
7. Tomasz Kaczuba
8. Marcin Kita
9. Julia Kołodziejewska
10. Mateusz Krojenka
11. Jacek Łukaszczyk
12. Paulina Panek
13. Jacek Pszczółka
14. Magdalena Pytlak
15. Stanisław Tadej
16. Adrian Urbański
17. Mariusz Witczuk

1. Otwarcie sesji.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita o godz. 12:00 otworzył XI sesję Rady Powiatu 
Chodzieskiego i powitał przybyłych na sesję gości oraz radnych.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita w celu stwierdzenia prawomocności poprosił 
radnych o potwierdzenie obecności w sesji. Następnie stwierdził, że w sesji bierze udział 
17 radych, co stanowi quorum przy którym rada może obradować  i podejmować 
prawomocne decyzje. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że porządek obrad radni otrzymali 
wraz z materiałami na sesję i zapytał czy są jakieś propozycje dotyczące sesji. Żadnych pytań 
dotyczących porządku obrad nie było wobec czego przedstawiał się on następująco: 
1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie między 
    sesjami.

1



6. Podjęcie uchwał w sprawach:
      a) przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Chodzieskiego na rok 2025,
      b) zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Powiatu Chodzieskiego na rok 2025,
      c) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
          Chodzieskiego,

d) zatwierdzenia do realizacji projektu pt: „Aktywni na rynku pracy”, realizowanego 
    w ramach Priorytetu 6 Fundusze Europejskie dla Wielkopolski o silniejszym wymiarze
    społecznym (EFS+), Działanie 6.1 Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych 
    i poszukujących pracy – projekty PUP – Program Fundusze Europejskie dla 
   Wielkopolski 2021 – 2027.

7. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku
     za rok 2024.
 8. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych
      stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Chodzieski 
      osiągniętych w 2024 r.
  9. Interpelacje i zapytania radnych.
10. Wolne głosy i oświadczenia.
11. Zakończenie obrad.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu 
z poprzedniej sesji. Żadnych uwag do protokołu nie było, przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Protokół z poprzedniej sesji został przez Radę Powiatu Chodzieskiego przyjęty.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
5. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Zarządu Powiatu w okresie 
między sesjami.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że sprawozdanie radni otrzymali 
na piśmie wraz z materiałami na sesję, rozmawiali na ten temat na posiedzeniu komisji i 
zapytał, czy w związku z tym sprawozdaniem radni mają jakieś uwagi lub pytania. 
Żadnych głosów w tym punkcie posiedzenia nie było. 
Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
6. Podjęcie uchwał w sprawach:  
Pierwszym projektem była uchwała w sprawie 
a) przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Chodzieskiego na rok 2025,                                
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez wszystkie komisje. Zapytał czy ktoś z radnych ma pytania lub uwagi do projektu tej 
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uchwały. Uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania. 
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Chodzieskiego na rok 2025,
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Uchwała Nr XI/66/2025 z dnia 25 lutego 2025 r. w sprawie przyjęcia planu pracy Rady 
Powiatu Chodzieskiego na rok 2025 została przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta 
i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Drugim projektem była uchwała w sprawie 
b) zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Powiatu Chodzieskiego na rok 2025,
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Dyskutowali na ten temat na posiedzeniach komisji 
w dniu dzisiejszym. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje. Zapytał 
czy są jeszcze jakieś pytania do tego projektu uchwały. Pytań nie było, przystąpiono więc do 
głosowania. 
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Powiatu 
Chodzieskiego na rok 2025, 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Uchwała Nr XI/67/2025 z dnia 25 lutego 2025 r. w sprawie zatwierdzenia planów pracy 
komisji Rady Powiatu Chodzieskiego na rok 2025  została przez Radę Powiatu 
Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

 Trzecim projektem była uchwała w sprawie 
c) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Chodzieskiego,
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez komisje. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi lub pytania co do projektu tej uchwały. 
Żadnych uwag nie było, przystąpiono więc do głosowania. 
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu Chodzieskiego,
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
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Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Uchwała Nr XI/68/2025 z dnia 25 lutego 2025 r. w sprawie zatwierdzenia rocznego planu 
kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Chodzieskiego została przez Radę Powiatu 
Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Ostatnim projektem była uchwała w sprawie 
d) zatwierdzenia do realizacji projektu pt: „Aktywni na rynku pracy”, realizowanego 
w ramach Priorytetu 6 Fundusze Europejskie dla Wielkopolski o silniejszym wymiarze 
społecznym (EFS+), Działanie 6.1 Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych i 
poszukujących pracy – projekty PUP – Program Fundusze Europejskie dla 
Wielkopolski 2021 – 2027. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że projekt uchwały radni 
otrzymali wraz z materiałami na sesję. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
przez wszystkie komisje. Następnie zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania, czy uwagi co do 
tego projektu uchwały. 
Radny Jacek Łukaszczyk stwierdził, że jest za wszelkiego rodzaju aktywizacją poprzez kursy, 
szkolenia, podnoszenie kwalifikacji. Jednak najważniejszym celem jest pozyskanie tej pracy 
i tworzenie nowych miejsc pracy. Zauważył, że jako powiat nie do końca mają na to wpływ, 
ale duży wpływ mają na to gminy, które są w naszym powiecie. Uważa, że powinni się skupić 
na tym, aby pozyskać jak najwięcej osób, które będą chciały stworzyć te miejsca pracy 
w naszym powiecie. 
Wicestarosta Mariusz Witczuk przyznał, że słuszna była uwaga radnego dotycząca stanowisk 
pracy a, przede wszystkim, wsparcia z poziomu powiatu i tego, jaki mają na to wpływ. 
Poinformował, że w przyszłym miesiącu będą realizowali takie spotkanie z partnerami 
poznańskimi ze specjalnych stref ekonomicznych i z Państwowej Agencji Inwestycji 
i Handlu, gdzie będą przedstawiane przywileje, plusy, mocne strony partnerstwa z tymi 
przedsiębiorstwami. Będą zapraszali przedsiębiorców powiatowych na to spotkanie. 
Ze szczególnym naciskiem na miasto i gminę Chodzież, gdzie te uwarunkowania dotyczące 
tworzenia i udziału w specjalnej strefie ekonomicznej są najbardziej korzystne. Myślą o tym 
i to spotkanie, być może, zaowocuje w najbliższym czasie, utworzeniem nowych miejsc 
pracy. 
Starosta Adrian Urbański dodał, że te cztery miliony sześćset dwadzieścia tysięcy, nad 
którymi teraz będą głosowali, to są właśnie pieniądze też na tworzenie nowych działalności 
gospodarczych, czy doposażenie nowych stanowisk pracy. Także staże, szkolenia, kursy, 
to wszystko, ma nadzieję, wpłynie na poprawę sytuacji bezrobocia w naszym powiecie. 
Radny Stanisław Tadej ponownie zabrał głos w sprawie cen prądu. Powiedział, że wiadomo, 
że żadna działalność bez kosztów energii się nie obędzie, i bez biurokracji. Stwierdził, że i to 
od nich też zależy.  Premier naszego rządu powiedział, że jest za tym aby ETS -y znieść, więc 
muszą, jako radni, wystąpić z jakąś uchwałą, że są za tym żeby tak było. Patrzą na nich ich 
wyborcy i co oni im powiedzą? Mają radnych, a oni nic nie robią w ich sprawie. Jak będą 
wszyscy milczeć, to będą te ETS -y podwyższać, jeszcze bardziej śrubować, bo trzeba 
ściągnąć pieniądze do unii. I nasza gospodarka staje się niekonkurencyjna wobec gospodarki 
ze wschodu i stanów. I nie należy liczyć na to, że zwiększy się nam ilość stanowisk pracy 
w tej sytuacji, tylko zmniejszy. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita powiedział, że ta sytuacja odpowiada na pewne 
zarzuty w ostatnim czasie, że nie starają się o te miejsca pracy. To jest dowód na to, że powiat 
jest aktywny, poszukuje środków, które mają pomóc w zdobyciu pracy. Jeżeli chodzi o 
tworzenie miejsc pracy stwierdził, że chciałby uczulić żeby już dzisiaj wszyscy zaczęli na ten 
temat myśleć. Żeby do przyszłego budżetu udało się przemycić pewną ważną rzecz. Cały czas 
stoją w jednym miejscu, jeżeli chodzi o te miejsca pracy. Nie myślą o tym, że dzisiaj ten 
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rynek pracy się bardzo mocno zmienia. Chodzież i powiat chodzieski to bardzo piękne 
miejsce do życia. I można tutaj żyć, ale można pracować zdalnie. Dzisiaj jest to bardzo 
modne na całym świecie. Powiedział żeby spróbować stworzyć warunki do tego, żeby młodzi 
ludzie tu wracali i pracowali zdalnie. Żeby ta codzienność dla nich była normalną, a mogli 
pracować w domu, w pewnych miejscach, które są do tego przeznaczone. Myśli, że 
stworzenie takiego miejsca byłoby świetnym rozwiązaniem dla Chodzieży. I przynajmniej 
wierzy w to, bo jest ojcem młodych ludzi, którzy chcą wrócić do Chodzieży, ale chcą 
pracować zdalnie. Wie od nich, że tych warunków na dzień dzisiejszy, nie ma do pracy 
zdalnej. Zaproponował żeby pomyśleć nad tym. Zastanawiał się, że może to jest miejsce 
popisu dla radnych. Może warto utworzyć jakiś zespół, razem z gminami i pomyśleć żeby 
o tego typu osoby zadbać, by one tu wróciły.                                                                      
Starosta Adrian Urbański oświadczył, że zgadza się z przewodniczącym w stu procentach. 
Wie, że miasto Chodzież zawarło w projekcie Funduszy Szwajcarskich właśnie stworzenie 
takich miejsc pracy. Połączenie internetowe mamy bardzo dobre, pracę można wykonywać 
zdalnie, można żyć w pięknym powiecie chodzieskim z niższymi kosztami życia, niż w 
Poznaniu. Te połączenia, które mamy, mówi o połączeniu kolejowym, które są na bardzo 
wysokim poziomie, i to połączenie kolejowe do Poznania, czy dalej jest bardzo atrakcyjne. 
Niemniej jednak, takie miejsca pracy czyli zakłady pracy też są potrzebne. Mają kilkanaście 
hektarów w Kamionce. Podejmują działania mające na celu stworzenie takich miejsc na 
terenie gminy Budzyń. Pod koniec ubiegłego roku spotkali się z burmistrzem Budzynia, 
rozmawiali w tej kwestii z ministrem odpowiedzialnym za budowę dróg krajowych i 
autostrad. Wrócił do budowy węzła w miejscowości Wyszyny i wyraził nadzieję, że 
w perspektywie kilku lat powstaną zakłady pracy, które dadzą miejsca pracy naszym 
mieszkańcom.                                                                                                                           
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita dodał, że tych alternatyw na pewno jest wiele ale 
o tej jednej nie myśleli. Dlatego prosił, żeby starali się chociaż coś wokół tego zrobić. Myśli, 
że to jest zadanie dla powiatu. 
Innych  głosów nie było przystąpiono więc do głosowania. 
Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pt: „Aktywni na rynku 
pracy”, realizowanego w ramach Priorytetu 6 Fundusze Europejskie dla Wielkopolski o 
silniejszym wymiarze społecznym (EFS+), Działanie 6.1 Aktywizacja zawodowa osób 
bezrobotnych i poszukujących pracy – projekty PUP – Program Fundusze Europejskie dla 
Wielkopolski 2021 – 2027. 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Uchwała Nr XI/69/2025 z dnia 25 lutego 2025 r. w sprawie zatwierdzenia do realizacji 
projektu pt: „Aktywni na rynku pracy”, realizowanego w ramach Priorytetu 6 
Fundusze Europejskie dla Wielkopolski o silniejszym wymiarze społecznym (EFS+), 
Działanie 6.1 Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych i poszukujących pracy – 
projekty PUP – Program Fundusze Europejskie dla Wielkopolski 2021 – 2027 została 
przez Radę Powiatu Chodzieskiego podjęta i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu
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Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
7. Sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 
Porządku za rok 2024.                                                                                                       
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że sprawozdanie radni otrzymali 
na piśmie i zapytał, czy są pytania dotyczące tego sprawozdania.
Radny Julian Hermaszczuk miał pytanie związane z  informacją, którą otrzymali na dzisiejszą 
sesję. Konkretnie chodziło o sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji, a w nim o ilość 
przestępstw narkotykowych w powiecie chodzieskim. Tam jest wskazana liczba 118 
przestępstw. Wydaje mu się, że to jest dalekie od rzeczywistości i w związku z tym poprosił 
komendanta o informację ile śledztw zostało umorzonych. 
Komendant Powiatowy Policji w Chodzieży Przemysław Kozioł wyjaśnił, że 118 przestępstw 
to jest liczba przestępstw, jakie udało im się w zeszłym roku wykryć. Powiedział, że 
przestępstw narkotykowych nie umarza się. Jeżeli przestępstwo zaistniało, to zazwyczaj mają 
sprawcę. Nie zdarzyła im się sytuacja tego typu, aby ustalili jakieś plantacje, w których by nie 
ustalili sprawców. Zazwyczaj są to przestępstwa, w których sprawca jest zatrzymany na 
gorącym uczynku. Poinformował, że to nie są wszyscy sprawcy przestępstw. Narkotyki są 
coraz tańsze, są coraz bardziej dostępne, pojawia się problem dostępności narkotyków 
poprzez systemy informatyczne, poprzez różnego rodzaju paczkomaty. Poza tym, poza 
narkotykami, pojawiają się różnego rodzaju dopalacze o różnym składzie chemicznym. 
Ciężko jest im z tym walczyć, niemniej jednak co roku udaje im się jakąś część tych 
narkotyków zdjąć z rynku. Jeżeli dobrze pamięta, to cztery i pół kilograma narkotyków udało 
się zabezpieczyć chodzieskiej policji. To są narkotyki, które nie trafiły na rynek, nie trafiły do 
naszych mieszkańców. Można powiedzieć 1 gram to jedna działka, więc prawie cztery i pół 
tysiąca działek udało się zdjąć. Poinformował, że w całym województwie wielkopolskim 
około tony narkotyków udało się zdjąć z rynku. I to, w tej chwili, jest takie największe 
zadanie dla nich, taki wymierny czynnik, który wskazuje co w tej przestrzeni związanej 
z narkotykami starają się robić, żeby zdejmować jak najwięcej narkotyków, 
Innych głosów w tym punkcie posiedzenia nie było przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania Starosty Chodzieskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa 
i Porządku za rok 2024.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Rada Powiatu Chodzieskiego przyjęła sprawozdanie Starosty Chodzieskiego z 
działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2024, które stanowi załącznik 
nr 7 do niniejszego protokołu.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
8. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Chodzieski 
osiągniętych w 2024 r.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że sprawozdanie radni otrzymali 
na piśmie i poprosił Kierownika Wydziału Oświaty w Starostwie Powiatowym w Chodzieży 
Tomasza Procka o zabranie głosu, aby ta sprawa była dla radnych jaśniejsza. 
Kierownik Wydziału Oświaty w Starostwie Powiatowym w Chodzieży Tomasz Procek 
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powiedział, że to sprawozdanie wynika z art. 30 Karty Nauczyciela i zostało wprowadzone do 
karty w 2010 r. Zgodnie z tym artykułem co roku organ prowadzący, do 20 stycznia 
kolejnego roku, sporządza analizę średnich wynagrodzeń nauczycieli osiągniętych za rok 
poprzedni, czyli tutaj za 2024. Jeżeli te średnie wynagrodzenia są osiągnięte, to do 10 lutego 
jest sporządzone sprawozdanie, które jest przedkładane do Regionalnej Izby Obrachunkowej 
a także do rady czyli organu stanowiącego, do związków zawodowych i do dyrektorów szkół 
prowadzonych przez ten organ. Jeżeli by się taka historia zdarzyła, że średnie wynagrodzenia 
nauczycieli nie są osiągnięte to mają obowiązek wypłacić do 30 stycznia dodatek 
wyrównawczy dla nauczycieli w tym stopniu awansu zawodowego, w którym to średnie 
wynagrodzenie nie zostało osiągnięte. U nas w tym roku te wynagrodzenia, zgodnie ze 
sprawozdaniem zostały osiągnięte. Tak że nie było wypłaty dodatku wyrównawczego. 
Następnie Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. 
Pytań ani uwag nie było przystąpiono więc do głosowania.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Chodzieski 
osiągniętych w 2024 r. 
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Bartosz Burzyński, Kinga Buszkiewicz, Emil Gursz, Julian Hermaszczuk, Magdalena 
Jankowska, Mirosław Juraszek, Tomasz Kaczuba, Marcin Kita, Julia Kołodziejewska, 
Mateusz Krojenka, Jacek Łukaszczyk, Paulina Panek, Jacek Pszczółka, Magdalena Pytlak, 
Stanisław Tadej, Adrian Urbański, Mariusz Witczuk
Rada Powiatu Chodzieskiego przyjęła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 
przez Powiat Chodzieski osiągniętych w 2024 r., które stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu.

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
9. Interpelacje i zapytania radnych.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita poinformował, że żadna interpelacja na piśmie 
nie wpłynęła i zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie. 
Żadnych głosów nie było,  przystąpiono więc do realizacji kolejnego punktu porządku 
posiedzenia.

10. Wolne głosy i oświadczenia.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita udzielił głosu radnemu Stanisławowi Tadejowi, 
który zapytał, czy coś się poruszyło, zmieniło odnośnie modernizacji szpitala, czy jakieś 
decyzje zapadły.
Starosta Adrian Urbański odpowiedział, że tak, jak wspominali na poprzedniej radzie 
społecznej szpitala i na komisjach, czekają na informację. Do końca miesiąca powinni znać 
wynik.                                                                                                                           
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita przypomniał, że ten termin został przesunięty 
o 30 dni. 
Starosta Adrian Urbański wyjaśnił, że pierwotny termin rozstrzygnięcia tego konkursu to był 
koniec ubiegłego roku, 24 grudnia jeśli się nie myli, został przesunięty do 31 stycznia 
i ponownie został wydłużony do końca lutego. 
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zauważył, że to wcale nie jest zła, najgorsza  
informacja, bo bardzo wiele podmiotów prawdopodobnie nie zdążyłoby zrealizować swoich 
zadań i może będą większe szanse, że te środki otrzymamy. 
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Radny Tomasz Kaczuba stwierdził, że w ich decyzji odnośnie szpitala brakuje konkretnego 
oświadczenia. Na przykład ludzie nie wiedzą, że zostanie sala porodowa, a ci którzy hejtują 
mówią jakieś niestworzone rzeczy. Dlatego prosił żeby powiedzieć, tak jak teraz są na sesji, 
jak to będzie wyglądało po zamknięciu oddziału położniczego. 
Starosta Adrian Urbański oświadczył, że przerabiali już ten wątek wiele razy. Wydaje mu się, 
że informacje, które pojawiły się z ich strony i padały wcześniej na komisjach, czy na sesji 
były wyczerpujące. Przeprowadzili konsultacje społeczne podczas, których wyjaśniali 
mieszkańcom powiatu chodzieskiego, jak to ma wyglądać. Przedstawiali propozycje, które 
radni później zaakceptowali głosując w sprawie likwidacji oddziału położniczego. Wydaje 
mu się, że wszystko w tej kwestii zostało powiedziane.                                                    
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita powiedział, że warto zrozumieć jeszcze jedną 
rzecz, że podejmując ten temat dają ponownie paliwo pewnym osobom. 
Radny Tomasz Kaczuba powiedział, że rozumie i prosi żeby powiedzieć, że będzie sala 
porodowa. 
Starosta Adrian Urbański przypomniał, że mówili o tym wiele razy i zastanawia się, co radny 
ma na celu poruszając ten temat znowu na sesji. 
Radny Stanisław Tadej powiedział, że słyszał, że jest budowany ośrodek dla imigrantów 
w Pile i zapytał, czy coś na ten temat wiadomo i czy na terenie powiatu są robione jakieś 
przymiarki w tym kierunku? 
Starosta Adrian Urbański odpowiedział, że żadnego ośrodka dla imigrantów w powiecie 
chodzieskim nie planują budować, żadne takie informacje do nich nie dotarły. Powiat pilski  
w tej sprawie też, w żaden sposób, z nimi się nie kontaktował, nie są tam partnerem, nic mu 
na ten temat nie wiadomo.                                                                                                    
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zauważył, że nic nie wiadomo o publicznych 
inicjatywach ale może prywatne jakieś są podejmowane. 
Na zakończenie Komendant Powiatowy Policji w Chodzieży Przemysław Kozioł stwierdził, 
że na początku stycznia tego roku podjął decyzję o zakończeniu służby w Policji. Jutro jest 
ostatni dzień, w którym będzie nosił mundur o będzie Komendantem Powiatowym Policji 
w Chodzieży. Podziękował za dotychczasową współpracę, za wspólne działania na rzecz 
mieszkańców powiatu chodzieskiego, za wsparcie dla Policji, za wspólne projekty, ich 
realizacje, za to co mogli wspólnie razem zrobić, aby w powiecie chodzieskim żyło się 
bezpieczniej. Życzył wszystkiego najlepszego, wytrwałości w pełnieniu ważnej funkcji 
radnego powiatu chodzieskiego. Wyraził nadzieję, że być może spotkają się na innej 
płaszczyźnie.                                                                                                                               
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita zwrócił uwagę, że to był pierwszy komendant 
z Chodzieży. To jest bardzo ważne, bo jeżeli byśmy mogli mieć komendantów z Chodzieży, 
to będzie to bezpieczeństwo większe.

11. Zakończenie obrad.
Przewodniczący Rady Powiatu Marcin Kita, wobec wyczerpania porządku obrad, o godz. 
12:32 zamknął obrady XI sesji Rady Powiatu Chodzieskiego

                                                                                        Przewodniczący
                                                                             Rady Powiatu Chodzieskiego

Marcin Kita 

Protokołowała

Maria Przygocka
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